

Circular 3: Charges on Vehicles with Extended Stay During Move-in & Move-out Days

The Hong Kong Convention and Exhibition Centre (HKCEC) will impose charges on vehicles with extended stay at the loading and unloading area of the HKCEC during 10-15 August 2022.

This practice is a result of several meetings with the Police and the Transport Department to alleviate traffic congestion by means of enhancing the loading and unloading efficiency during the move-in and move-out days.

The key points of this measure are summarised as below:

1. Days where charges will be imposed

Charges will be imposed on those vehicles entering HKCEC loading and unloading areas between **10-15 August 2022** inclusive.

2. The Charges

Phase 1

1 st 60 minutes	:	Free
First 2 hours after 60 minutes	:	HK\$100/30 mins or part thereof
After 3 hours	:	HK\$150/30 mins or part thereof

Phase 2

1 st 60 minutes	:	Free
First 2 hours after 60 minutes	:	HK\$100/30 mins or part thereof
After 3 hours	:	HK\$150/30 mins or part thereof

3. Entry and Exit Control

The control point will be at the Truck Marshalling Area when vehicles are queuing for moving onward. Vehicles allowed to proceed to the Hall Loading Area will be given a ticket with clock-in time. Leaving vehicles will be clocked out at the control booth at the exit.

4. Payment Collection

Payment (if any) will be collected at the exit control booth in the Truck Marshalling Area with official receipt.

5. Notice

Temporary prominent signs will be displayed at the Truck Marshalling Area showing the details of the free time allowed for loading/unloading and applicable charges. The same will be printed on the clock-in ticket.

The above measures had been practised in previous years and it worked well and contributed to the alleviation of traffic congestion. However, your support and understanding is the most important to facilitate an efficient move-in / move-out practice for the Tea Fair.

Thank you for your cooperation.

Hong Kong Trade Development Council

通告 3: 車輛於進館及撤館期間延期停留額外費用

香港會議展覽中心與警務處及運輸署達成協議，同意在進館、展覽期間 (2022 年 8 月 10-15 日) 及撤館期間，將對貨物起卸區延期停留之車輛徵收定額費用，目的在舒緩當日貨物起卸區交通緊張的情況。有關新措施的情況詳列如下：

1. 實施日期

為加快貨物起卸區車輛流通量，香港會議展覽中心於 **2022 年 8 月 10-15 日** 實施進場車輛使用時間收費計劃。

2. 費用**一期**

車輛進場後首一小時
其後兩小時內
超過三小時內

以半小時收費 (或不足半小時)

: 免費
: 港幣\$100
: 港幣\$150

二期

車輛進場後首一小時
其後兩小時內
超過三小時內

以半小時收費 (或不足半小時)

: 免費
: 港幣\$100
: 港幣\$150

3. 出入口處的控制

車輛將於貨車調車區出入口管制處開始排隊進場，當車輛進入展覽館的貨物起卸區的時候，司機將會收到一張進場計時咭並印上進場時間，在離開會場的時候交予出入口管制處辦理離場手續。

4. 繳費方法

繳交費用將於貨車調車區出口管制處辦理，並同時發還收據。

5. 注意事項

新措施的實施及收費方法詳列於臨時指示牌上，指示牌於當日張貼於貨車調車區出入口當眼處，並印於進場計時咭上。

以上的安排已在早前的數個展覽會實施，並能有效地舒緩當日的交通情況，惟最終的成效取決於是否得到參展商的諒解及支持。

敬請各參展商合作，使茶展的進館及撤館能順利進行。

香港貿易發展局